
Protok6l Nr 4/ 2015
IV sesja Rady Miejskiej w CzloPie

z dnia 26 stycznia 2015r.

Rozpoczgcie obrad godz, 1400.
Obecni na sesji radni Rady Miejskiej oraz zaproszeni goScie wg zal4czonych do
protokolu lista obecno6ci ( zal. Nr 1 i 2 )

Porzadek posiedzenia :

l.Sprawy organizacyjne:
a) otwarcie sesii,
b) stwierdzenie quorum,
c) przyjgcie porz4dku obrad,
d) przyjgcie protokolu z III sesji Rady Miejskiej.

^ 2.Informacja Przewodniczqcego Rady o dzialaniach podejmowanych w okresie
migdzysesyjnym.
3.sprawozdanie z dzialalno6ci Burmistrza Miasta i Gminy Czlopa w okresie
migdzysesyjnym.
4.Interpelacje i zapytania radnych.
5. Podjgcie uchwal w sprawach:
5.1. przyjgciarezygnacji II Wiceprzewodniczqcego Rady Miejskiej w Czlopie.
5.2. odwolania czlonka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czlopie.
5.3. odwolania czlonka Komisji OSwiaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Infrastmktury

Spolecznej.
5.4. wyboru II Wiceprzewodnicz4cego Rady Miejskiej w Czlopie
5.5. powolania czlonka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czlopie.
5.6.powolania czlonka Komisji O3wiaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Infrastruktury

Spolecznej.
5.T.uchwalenia bud2etu Miasta i Gminy Czlopa na rok 2015'
-przedstawienie Uchwaly Nr CVII.465.2.2014 Skladu Orzekaj4cego Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 8 grudnia 2014 roku w sprawie wydania opinii
o przedloZonym projekcie uchwaly budZetowej Miasta i Gminy Czlopa na 2015 r.
5.8.uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta i Gminy Cztop^ na lala
201.5-20L8,
-przedstawienie Uchwaly Nr CVII.466 Z20l4 Skladu Orzekaj4cego Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 8 grudnia 2014 roku w sprawie opinii
o projekcie uchwaly Miasta i Gminy C zlopa nalata 2015-2018.
5.9. zmian w budzecie Miasta i Gminy Czlopana20l5 r.
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
7.  Wolne wn iosk i  i in lormacie.
8. Zakonczenie obrad sesii.



Ad.1 a, b, c, d. otwarcie sesji.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki orworzyl obrady IV sesji tej
kadencji Rady Miejskie.j, serdecznie przywilal radnych, burmistrza, sekretana,
skarbnika, oraz wszystkich obecnych na sesji. Na podstawie listy obecnodci
Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki stwierdzil quorum.
Na stan og6lny 15 radnych - obecnych jest 15 radnych. Wszyscy obecni.
Wobec stwierdzoneso quorum Rada Miejska mo2e podejmowa6 prawomocne
decyzje.

Porz4dek obrad IV sesji Rady Miejskiej zostal przedstawiony w materialach na sesjg,
ale Pan Przewodnicz4cy Rady prosi o zmiang w porzqdku obrad w pkt.5 Podjgcie
uchwal w sprawach:
tj. w ppkt.5.3 zdjgcie projektu uchwaly w sprawie odwolania czlonka Komisji,
Odwiaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Infrastruktury Spolecznej i wprowadzenie do
ppkt. 5.3 projektu uchwaly w sprawie odwolania czlonka Komisji Rolnictwa,
Rozwoju Gospodarczego, Bud2etu i Finans6w i zdjgcie z porzqdku obrad
ppkt .5.6. m6wiqcego o powolania czlonka Komisji OSwiaty, Kultury, Sportu, Zdrowia
i Inftastruktury Spolecznej i wprowadzenie do ppkt. 5.6 w to miejsce projektu
uchwaly w sprawie powolania czlonka Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego,
Budzetu i Finans6w.
Nastgpnie Pan Przewodnicz4cy zwr6cil siq z pltaniem czy s4jakieS uwagi do
przedloZonego porz4dku obrad.
Pan Radny Zbyszek Slusarski zabierajqc glos poprosil o uzasadnienie
dokonywanych zmian z uwagi na fakt, Ze radni otrzymuj4 projekty uchwal na 5 minut
przed rozpoczgciem obrad.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Czlopie, odpowiadajqc
na pytanie stwierd zrt, 2e zmiany s4 spowodowane omylk 4 popelnion4 przez
przewodnicz4cego, polegajqcq na podaniu niewla$ciwej nazwy komisji i w takim
ksztatrcie zostaly projekty uchwal wydrukowane.
Pan Radny Zbyszek Slusarski zabieraj4c glos, poprosil radnego Waldemara

Trybulg o wyjaSnienie, dlaczego bgdqc rolnikiem chce zrezygnowai z pracy w komisji,
kt6ra rolnictwem sig zajmuje.
Pan Zbigniew Tymecki, Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie odm6wil
dyskusji na ten temat, stwierdzajAc, ze powyzsza kwestia moZe byi omawiana
w wolnych wnioskach.
Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie caly porz4dek obrad po
wprowadzeniu zmian.
W glosowaniu udzial wziglo - 15 radnych.
Za przyjgciem pon4dku obrad - 10 radnych



Przeciw
Wstrzymalo siQ

- 5 radnych
- 0 radnych

Porz4dek obrad IV sesji Rady Miejskiej zostal przyjgty przez radnych wigkszodci4
glos6w.
przyjgcie protokolu z III sesji Rady Miejskiej.
Protok6l z III sesji by1 wylozony do wglqdu w biurze Rady w okresie
migdzysesyjnym.
W zwi4zku z powyZszym Przewodnicz4cy zwr6cil sig do radnych Rady Miejskiej
z zapytariem czy s4 uwagi do protokolu z III sesji Rady Miejskiej w Czlopie.
Wobec braku uwag Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poddal pod glosowanie przyjgcie
protokolu z III sesji Rady Miejskiej z dnia 30 grudnia 2014 roku.
W glosowaniu udzial wziglo
Za przyjEcrem
Przeciw
Wstrzymalo sig

- 15 radnych.
- 15 radnych
- 0 radnych

- 0 radnych.
W wyniku glosowania Rada Miejska przyjgla protok6l jednoglo6nie.
Ad.2.lnformacja Przewodnicz4cego Rady o dzialaniach podejmowanych
w okresie migdzysesyjnym zostala przedstawiona przez Pana Zbigniewa
Tymeckiego.
Do powyZszej infomacji nie wniesiono uwag.
Przedstawiona infomacja stanowi zalqcznik Nr 3 do niniejszego protokolu.
Ad.3.Sprawozdanie z dzialalnoSci Burmistrza Miasta i Gminy Czlopa w okresie
migdzysesyjnym zostalo przedstawione przez Pata Zdztslawa Kmiei Burmistrza
Miasta i Gminy Czlopa.
Radni nie wnieSli uwag.
Sprawozdanie stanowi zal4cznik Nr 4 do niniejszego protokolu.
Ad.4.Interpelacje i zapytania radnych.
- nie zgJoszono.
W tym miejscu glos zabral Radny Zbyszek Slusarski, kt6ry odnoszqc sig do treSci
informacji przewodnicz4cego stwierdzil,2e Komisja O6wiaty podjgla dzialalno66
merytorycznq. W zwiqzku z poryzszym zwr6cil sig z pl4aniem do obecnych na Sali
prawnik6w czy komisje mog4 podejmowai dzialalno66 bez uchwalonych plan6w
pfacy i
Pan Zbigniew Tymecki odnosz4c sig do powyZszej wypowiedzi stwierdzil, 2e
Komisja O6wiaty spotkala sig w Domu Kultury w celu ustalenia planu pracy i jedynie
zasiggala opinii odnosnie pracy Domu Kultury, aby przygotowany plan byl z tQ
dzialalno6ciq sp6jny. Nie widzi zatem zadnej kolizji migdzy postgpowaniem Komisji, a
Iitera Drawa.
poniewaz Pan Radny Zbyszek Slusarski nie uzyskal satysfakcjonujqcej odpowiedzi,
ponowil pyanie czy komisje mog4 podejmowat praca bez uchwalonych plan6w
pracy?
W tej sprawie glos zabral adwokat Patryk Michalik stwierdzaj4c, Ze nie mogq.
Ad. 5. Podjgcie uchwal w sprawach:
5.1. Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil projekt

uchwaly w sprawie przyjgcia rezygnacji II Wiceprzewodnicz4cego Rady Miejskiej



w Czlopie. Poprosil obecnych na sali prawnik6w o wyja6nienie procedury
postgpowania w zaistnialej s1'tuacji. Pan Mecenas Patryk Michalik poinformowal, Ze
przyjqcie rezygnacji nast4pii powinno w glosowaniu tajnym.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Czlopie Pan Zbigniew Tymecki majqc na
wzglgdzie powyZsze stwierdzil, 2e zachodzi koniecznoSi powolania Komisji
Shutacyjnej, kt6ra dopelni formalnoSci zwi4zane z gtosowaniem. Przewodnicz4cy
Rady Miejskiej zwrocil sig z wnioskiem do radnych o zgtraszanie kaadydat6w do
Komisji Skrutacyjnei. Zaproponowal, by Komisja Skrutacyjna liczyla 3 osoby i aby
r6wnie2 ta sama Komisja przeprowadzila tajne glosowania na wyb6r II
wiceprzewodnicz4cego Rady Miejskiej w Czlopie, kt6ry bqdzie wybierany na
dzisiejszej sesji. JednoczeSnie wyjadnil, Ze do skladu komisji nie moZe wejSi osoba,
kt6ra bEdzie kandydowai w wyborach.
Wytypowano nastQpuj?ce kardydatury:

1.Pani Joanr.ra Jastrzgbowska.
2.Pani Jolanta Olkowska.
3.Pani Alna Klucznik

Zgloszeni kandydaci wyrazili zgodg na pracg w /w komisji.
W zwiqzku z powyZszym Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Czlopie Pan Zbigniew
Tymecki poddal pod glosowanie powyZszy sklad komisji.
W glosowaniu udzial wziglo
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

- 15 radnych.
- 14 radnych
- 0 radnych

- l radny.
Przewodnicz1cy Rady Miejskiej stwierdzil, i2 Rada Miejska w Czlopie powolala
Komisjg Skrutacyjnq w glosowaniu j awnym wigkszoSci4 g1os6w.
Nastgpnie Przewodniczqcy Rady poprosil aby wybrana Komisja Skrutacyjna ze
swojego grona wybrala Przewodnicz4cego Komisji.
Komisja Skrutacyjna oglosila, Ze Przewodnicz4cym Komisji Skrutacyjnej zostala Pani
Radna Joanna Jastrzgbowska.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Czlopie poprosil Komisjg
Skutacyjn4 o przygotowanie kart do glosowania oraz ich rozdztnia.
Nastgpnie oglosil przerwg do czasu powrotu Komisji Skrutacyjnej.
Po powrocie Komisja Skutacyjna rozdala kafy do glosowania.
Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w tlrrr miejscu poprosit
obecnego na sesji adwokata o zapoznanie radnych z zasadami glosowania
okredlonymi w art.l9 ust.1 ustawy o samorz4dzie gminnym.
Pan Patryk Michalik poinformowal radnych o zasadach glosowania, om6wil wygl4d
kady do glosowania. Wskazal r6wnie2, 2e oddanie glosu polega na wstawieniu
krzyZyka okeSlaj4cego decyzjg glosuj 4cego, czy jest za przyjgciem uchwaly, czy jest
sig przeciw lub czy sig ktof wstrzymal od glosu.
Nastgpnie Przewodniczqcy Rady oglosil pzerwg w obradach sesji na czas ustalenia
przez Komisjg Skrutacyjn4 wynik6w glosowania.
Po przerwie poprosil Pani4 Joanng Jastrzgbowsk4 Przewodniczqcq Komisji
Skrutacyjnej o odcz)4anie prorokofu z uynikou gloso\ ania.



Przewodnicz4ca Komisji Skrutacyjnej Pani Joanna Jastrzgbowska przedstawila
wyniki tajnego glosowania, kt6re przedstawiajq sig w nastgpuj4cy spos6b:
W glosowaniu udzial wziglo
- glos6w waZnych oddano
- glos6w niewaznych oddano
- glos6w za

Zapodjgciem -
Przeciw
Wstrzymalo sig -

15 radnych.
l 5
0

I4
- glos6w wstrzymuj4cych 1
- glos6w przeciw 0
Komisja Skrutacyjna stwierdza, 2e w wyniku przeprowadzonego tajnego glosowania
przyjQta zostala rezygnacja zloIona przez Pana Lecha Mqdrego z flnkcji
II Wiceprzewodnicz4cego Rady Miejskiej w Czlopie.
Protok6l Komisji Skrutacyjnej stanowi zal4cznik Nr 5 do niniejszego protokolu.
Nastgpnie Par Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej odczytal uchwalg
w sprawie przyjgcia rezygnacji II Wiceprzewodnicz4cego Rady Miejskiej w Czlopie.
Uchwala NrIV/19/2015 stanowi zalqcznik Nr 6 do niniejszego protokolu.
5.2. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodnicz4cego Rady Miejskiej dotyczy odwolania czlonka Komisji Rewizyjnej
Rady Miejskiej w Czlopie. Pan Zbigniew Tymecki poprosil radcg prawnego
o wyjaSnienie sposobu glosowania
Adwokat Patryk Michalik poinformowal obecnych, ze ustawodawca nre przewi.dziat
w tym zakresie tajnoSci glosowania, a zatem glosowanie odbgdzie sig jawnie. Do
waZnoSci przyjgcia uchwaly wymagana jest bezwzglgdna wigkszoSi glosujqcych.
Poinformowal, 2e projekt uchwaty radni otrzymali w materialach na sesjg
i w zwi4zku z powyzszym zwraca sig z pltaniem czy radni maj4 uwagi do w/w
projektu uchwaly.
Wobec braku uwag do przedlozonego projektu uchwaly Pan Zbigniew Tymecki
Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie.
W glosowaniu udzial wziglo 15 radnych.

Uchwala Nr lY/20/ 2015 zostala podjgta jednogloSnie i stanowi zal4cznik Nr7 do
niniejszego protokolu.
5.3. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodnicz4cego Rady Miejskiej dotyczy odwolania czlonka Komisji Rolnictwa,
Rozwoju Gospodarczego, Budzetu i Finans6w.
Poinformowal,Ze projekt uchwaly radni otrzymali dzisiaj przed sesj4 i w zwi4zku
z powyzszym zwraca sig z pytaniem czy radni majq uwagi do w/w projektu uchwaly.
Wobec braku uwag do przedlo2onego projektu uchwaly Pan Zbigniew Tymecki
Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie.
W glosowaniu udzial wziglo l5 radnych.
Za podjgciem -
Przeciw
Wstrzymalo sig -

15 radnych
0 radnych
0 radnych

10 radnych
5 radnych
0 radnych



Uchwala Nr IYl2ll2015 zostala podjgta wigkszodci4 g1os6w i stanowi zal4cznik
Nr 8 do niniejszego protokolu.
5.4. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodnicz4cego Rady Miejskiej dotyczy wyboru Il Wiceprzewodnicz4cego Rady
Miejskiej w Czlopie.
Poinfomowal, 2e zgodnie z art. 19 ust. I ustawy o samorz4dzie gminnym Rada
wybiera ze swojego grona wiceprzewodnicz4cych, bezwzglgdn4 wiEkszoSci4 glos6w,
w obecno6ci co najmniej polowy ustawowego skladu rady, w glosowaniu tajnym.
W zwi4zku z powyZszym poprosil o zglaszanie kandydatur na II Wiceprzewodnicz4 -
cago Rady Miejskiej w Czlopie.
Pani Radna Anna Klucznik zglosila kandydaturg Pani Radnej Lucyny Witkowskiej.
Pani Lucyna Witkowska wlrazila zgodg.
Wigcej kandydatur nie zgloszono.
W zwi4zku z brakiem innych kandydatur Przewodnicz4cy Rady zamkr.r4l listg
kandydat6w na II Wiceprzewodnicz4cego Rady Miejskiej w Czlopie.

- W zwiqzkt z powyzszym Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki
poprosil Komisjg Skrutacyjn4 o przygotowanie kaft do glosowanra.
Przewodnicz4cy poprosil Komisjg Skrutacyjn4 o rozdanie przygotowanych karl do
glosowania.
Przewodniczqcy Rady zapltal czy wszyscy ot.rzyma.li. karty do glosowania.
Radni  prz l  s tqpi l i  do glosouania.
Nastgpnie Przewodniczqcy Rady oglosil przerwg w obradach sesji na czas ustalenia
przez Komisjg Skrutacyjnq wynik6w glosowania.
Po przerwie poprosil Pani4 Joanng Jastrzgbowskq Przewodnicz4c4 Komisji
Skrutacyjnej o odcz)'tanie protokolu z wynik6w glosowania
Przewodnicz4ca Komisji Skutacyjnej Pani Joanna Jastrzgbowska przedstawila wyniki
tajnego glosowania, kt6re przedstawiaj4 sig w nastgpujqcy spos6b:
W glosowaniu udzial wziglo 15 radnych.
- g1os6w waZnych oddano 15
- slos6w niewa2nvch oddano 0
- !1os6w za 74
- glos6w wstrzymujqcych I
- glos6w przeciw 0
Kandydatka otrzymala nastgpuj4cq iloSi glos6w:

1. Lucyna Witkowska za 14 glos6w

Komisja Skrutacyjna stwierdza, 2e w wyniku przeprowadzonego tajnego glosowaaia
na II Wiceprzewodnicz4cego Rady Miejskiej wybrana zostala :

1. Lucyna Witkowska

Protok6l Komisji Skmtacyjnej stanowi zal4cznik Nr 9 do niniejszego prolokolu



Nastgpnie Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej odczytal
uchwalg w sprawie wyboru II Wiceprzewodniczqcego Rady Miejskiej w Czlopie
stwierdzaj4c, 2e w wyniku przeprowadzonego tajnego glosowania na
II Wiceprzewodniczqcego Rady Miejskiej w Czlopie wybrana zostala Luclma
Witkowska.
Uchwala Nr IV/22l2015 stanowi zal4cznik Nr 10 do ninie.jszego protokolu.
5.5. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodniczqcego Rady Miejskie.j dotyczy powolania czlonka Komisji Rewizyjnej
Rady Miejskiej w Czlopie.
W zwiqzku z powy2szym Przewodnicz4cy zaproponowal zglaszanie kandydat6w na
czlonka Komisji Rewizyjnej.
Pan Radny Cezary Pluta zaproponowal kandydaturg Pana Radnego Waldemara
Trybul9.
Pan Radny Waldemar Trybula wyrazil zgodg.
Wigcej kandydatur nie zgloszono.
Wobec braku innych propozycji Pan Zbigniew Tymecki Przewodniczqcy Rady
Miejskiej w Czlopie zamkn4l 1ist9 i poprosil o wpisanie do przedlozonego projektu
uchwaly osobg Pana Waldemara Trybula i poddal go pod glosowame.
W glosowaniu udzial wziglo 15 radnych.
Za podjgciem -
Przeciw
Wstrzymalo sig -

Zapodjgciem -
PIZeciw

10 radnych
5 radnych
0 radnych

13 radnych
0 radnych

Uchwala Nr Iy l23l 2015 zostala podjqta wigkszoSci4 glos6w i stanowi zal4cznik
Nr 11 do niniejszego protokolu.
5.6. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodniczqcego Rady Miejskiej dotyczy powolania czlonka Komisji Rolnictwa,

Rozwoju Gospodarczego, BudZetu i Finans6w.
Pani Radna Joanna Jastrzgbowska zaproponowala kandydaturq Pana Radnego Lecha
Zask6rskiego.
Pan Radny Lech Zask6rski wyrazil zgodg.
Wigcej kandydatur nie zgloszono.
Wobec braku innych propozycji Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady
Miejskiej w Czlopie zamkn4l listg i poprosil o wpisanie do przedlozonego projektu
uchwaly osobg Pana Lecha Zask6rskiego i poddal go pod glosowanie.
W glosowaniu udzial wziglo 15 radnych.

Wstrzymalo sig - 2 radnych
Uchwala Nr Iy 124/ 2Ot5 zostala podjgta wigkszo6ci4 glos6w i stanowi zal4cznik
Nr 12 do niniejszego protokolu.
5.7. Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodniczqcego Rady Miejskiej dotyczy uchwalenia budzetu Miasta i Gminy
Czlopa na rok 2015. Poinformowal, 2e projekt uchwaly wraz uzasadnieniem radni
otrzymali wcze6niej.

1



Nastgpnie Pan Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil Uchwalg Nr CVII465.Z.
2014 Skladu Orzekaj4cego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia
8 grudnia 2014 roku w sprawie wydania opinii o przedlozonym projekcie uchwaly
bud2etowej Miasta i Gminy Czlopa na 2015 r.- opinia pozytywna.
Pan Przewodniczqcy Zbigniew Tymecki w zwraca sig z pltaniem czy radni chcq
wnie6i jakieS zmiany b4dZ maj4 uwagi do w/w projektu uchwaly.
Pan Radny Lech Zask6rski zabieraj4c glos zwraca sig z wnioskiem
o wprowadzenie zmian, jako grupg poprawek do projektu budzetu na rok 2015 w
nastgpuj 4cych paragrafach:
- w $ 9 Ustala sig limity zobowiqzai z tfiitht zaci4ganych kredy6w i po?yczek otaz
emitowanych papier6w wafiodciowych na: 1) pokrycie wystqpujAcego w ci4gu roku
przejSciowego deficytu bud2etu jednostki samorz4du teq4orialnego, do kwoty
100 000,00 zlotych,
- w 8 10 Ustala sig limit zobowiqza| z \t:ulLr zaci4garrych pozyczek w pafstwowych
funduszach celowych na finansowanie wydatk6w na inwestycje i zakupy inwestycyjne
ujgte w ramach przedsigwzigd, o kt6rych mowa w art. 226 nst.3 ustawy o finansach
publicznych, do kwoty 300 000,00 zlotych,
- w $ 14 Ustala sig kwotg 100 000,00 zlotych do wysokoSci kt6rej Burmistz Miasta i
Gminy Czlopa moZe samodzielnie zaci4ga( zobowt1zanta,
Pan Radny Lech Zask6rski wnioskuje r6wnieZ o dokonanie zmian w nastgpuj4cych
wydatkach maj4tkowych:
- w zal4czniku nr 1 w objaSnieniach do projektu budZetu na rok 2015 punkt l. Budowa
sieci wodoci4gowej do Nalgcza 65 000,00 zlotych, punkt 2. Dofinansowanie
przydomowych oczyszczalni Sciek6w 20 000,00 zlotych, punkt 3. Przebudowa i
budowa ulic i chodnik6w w mieicie Czlopa ul. Polna, Rybacka, Witosa 240 000,00
zlotych, punkt 4. Przebudowa drogi pomigdzy miejscowo6ciami Miradl iJelenie
100 000,00 zlotych, punkt 5. Zaktp agregatu prqdotw6rczego do hydrofomi w
miejscowoSci Wolowe Lasy 30 000,00 zlotych, punkt 6. Instalacja oddymiajqca i drzr'vi
przeciwpo2arowe Szkola Podstawowa 20 000,00 zlotych, punkt 7. Przyczepa do
ci4gnika ZGK ZB 20 000,00 zlotych, punkt 8. Rekultl'rvacja skladowiska odpad6w
irurych ni2 niebezpieczne i obojgtne w Czlopie, budowa ScieZek edukacyjnych
36725,05 zlotych, punlt 3. Wiata na drewno Polsko Niemieckie Centrum Kultury i
Sportu 20 000,00 zlotych, razem wydatki maj?tkowe nie ulegaj4 zmianie 551725,05
zlotych.
Pan Radny Lech Zask6rski poprosil o przeglosowanie zloZonego wniosku.
Pan Zbigniew Tymecki zwr6cil sig z pltaniem czy s4jeszcze jakie6 wnioski?
Pan Radny Zbyszek Slusarski stwierdzil, 2e Klub Altematywa konsekwentnie, tak
jak na poprzednich spotkaniach dotycz4cych budzetu na 2015 rok, glosowal bgdzie
przeciw poprawkom, kt6re zostaty zaprezentowane. Je6li chodzi o glosowanie nad
budzetem, to Klub Alterratl'wa wstrzlirna sig od glosu. Uzasadniai4c to star.towisko
Radny stwierdzil, 2e nie bgdzie odnosil siq do poprawek zmniejszajqcych uprawnienia
Burmistrza do zaci4gania zobowiqzaf, wyrazi jednak swoj4 opinig w sprawie
przesunigcia w projekcie budzetu na I ata 20L6 - 2017 kwoty 100 000,00 zlotych, kt6ra

w tym roku miala byi przezlaczona na rozpoczQcie procesu budowy kolejnego

bu<lynku wielorodzinnego. Klub uwaZ a, ze le prace, wraz z zagospodarowaniem terenu
It



powinny sig rozpocz46 w roku biez4cyn, takze dlatego, aby zamklqi ten temat.
Odnosz4c siE do przebudowy drogi MiradZ Jelenie to zdaniem Klubu Alternatywa
zadanie to moZna wykonai w trakcie roku z uwagi na starania Burmistrza o pozyskanie
dodatkowych irodk6w z dostgpnych program6w. Pan Radny poddal w w4tpliwoSi
celowo6i zakupu agregatu stacjonamego do hydrofomi w Wolowych Lasach,
stwierdzaj4c, 2e w spos6b efektywny bgdzie on wykorzystywany w ci4gu tygodnia
w roku. Zauwa2yl,2e podczas prac komisji wskazl.r,vano, 2e nale2y przeprowadzi(
badania hydrofomi, w jaki spos6b zaopaizye je w zapasowe 2r6dlo zasilania. By(.
moze wystarczy zakupii przewoZny agregat, kt6ry zasililby hydrofomie w Mielgcinie,
Dlusku i Wolowych Lasach. Reasumuj4c Radny stwierdzil,2e wprowadzany zapis nie
jest dzialaniem racjonalnym, maj4c na wzglgdzie powyzsze raz jeszcze stwierdzil, ze
klub zaglosuje przeciw poprawkom, a przy glosowaniu nad budzetem wstrzyma sig od
g1osu.
Pan Radny Cezary Pluta odnosz4c sig do wypowiedzi Pana Radnego Zbyszka
Slusarskiego stwierdzil, ze w budzecie roku minionego byla zabezpieczona kwota
50 000,00 zlotych na zakup agregatu na potrzeby zxzqdzania kryzysowego, a mimo to
Pan Radny Zbyszek Slusarski, k6ry byl Przewodniczqcym Komisji Bud2etu nie podj4l
Zadnych krok6w, aby ten zakup wyegzekwowa6. Pan Radny Cezary Pluta zauwazy| ze
mieszkadcy Wolowych Las6w nie maj4 wody, kiedy nie ma pr4du, ostatnio bylo tak
pruez trzy dni. Trudno sobie wyobrazii funkcjonowanie rodziny z malymi dzieimi w
takiej sltuacji. Mieszkancy polikwidowali przydomowe studnie. Mieszkafcy Czlopy
nie musz4 sig o to maftwii. Pan Radny Cezary Pluta wyrazil r6wniez zdziwienie, 2e
Pani Radna Beata Ksi42kiewicz wybrana glosami mieszkafic6w Wolo*Ych Las6w
bgdzie glosowala przeci\^/ zakupowi agregatu.
Radny Miroslaw Nowak ponownie poddal w w4tpliwo66 celowodi zakupu agregatu
stacjonamego. Agregat mobilny jest zakupem bardziej wskazanym z uwagi na
moZliwoSi jego uZycia w kilku hydroforniach w zale2noSci od potrzeby. Zakup
agregatu stacjonamego uwaZa za niezasadny.
Radny Zbyszek Slusarski zaproponowal, aby poprawki glosowane byly pojedynczo,
a nie blokiem, w6wczas Klub Alternatlnva nie bgdzie glosowal przeciwko poprawce
zwi4zanej z zakupem agregatu, poniewaz co do zasadnoSci zakupu agregatu wszyscy
sig zgadzaj4, nie ma jedynie zgody co do tego czy ma byi to agregat stacjonamy. czy
przenoSny.
Radny Cezary Pluta zabieraj4c glos stwierdzil, ze Pan Bumistrz podczas obrad Rady
Miejskiej poprzedniej kadencji mial stwierdzi6, 2e jesl za zakupem stacjonamych
agregat6w.
Pan Zdzislaw Kmied Burmistrz Miasta i Gminy Czlopt zabietajqc glos stwierdzil,
ze s4 nie6cislo6ci w protokolach obrad komisji dotyczqce tego, co zostalo powiedziane
a relacj4 pisemn4. Zdaniem Burmistrza osoba przygotowuj4ca te protokoly powinna
sig bardziej przylozyc,. Poprosil r6wnieZ o sprostowanie pomylek. Burmistrz wlrazil
zdziwienie,Ze radni s4 przeciw budowie kolejnego bud)'nku komunalnego, chociaZ
oczekuj4cych jest ok. 50 rodzin. Stwierdzil, 2e planowana byla kontynuacja, kt6ra
ostatecznie miala doprowadzii do zamknigcia tematu i zagospodarowania terenu,
budowy miejsc postojowych i ulicy Brzozowej. Burmistrz podkre5lil, 2e Radni ponios4

odpowiedzialnodi za brak decyzji w tej sprawie. ZauwaLyl r6wni'e2, 2e w r6Znych



okresach, w zwiqzku ze zmian1 Rady Miejskiej radni nie byli przeciwni kontynuacji
r62nych pomysl6w. W 1998 roku zdecydowano o kontynuacji oczyszczalni 5ciek6w,
w 2010 roku radni podjgli decyzjg o kontynuacji budowy Polsko Niemieckiego
Centrum Kultury i Sporlu w Czlopie, pomimo tego, 2e jest to projekt nieoplacalny.
Teraz radni sq przeciw budowie budynku komunalnego. Pan Zdzislaw Kmiei
Burmistrz stwierdzil, 2e naleZalo to powiedziei ludziom podczas wybor6w.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej, Pan Zbigniew Tymecki poprosil Burmistrza
o rzeczow4 w)?owiedZ na temat poruszanych kwestii, po czym odebral Burmistrzowi
glos. Przewodnicz4cy stwierdzil, 2e kwota 30 000,00 zlotych to du2a kwota pieniqdzy i
byi mo2e wystarczy ona na zakup dw6ch agregat6w. Przewodnicz4cy sam pr6bowal
zorientowai sig w cenach agregat6w i stwierdzil, 2e wz4dzenie rzgdu 6,7 kW mo2na
kupii za 15 16 tysigcy zlotych. Przewodnrcz1cy zauwa2yl r6wniez, ze radny Pluta
mial prawo domaga6 si9 wprowadzenia tej pozycji do budzetu i zrealizowanie dla
miejscowoSci Wolowe Lasy to, co obiecywano ju2 od x lat. W kolejnych latach bgdq
wyposazane nastgpne hydrofomie. JednoczeSnie stwierdzil, Ze ze wzglgd6w
praktycznych nie bgd4 glosowane poszczeg6lte zmrany.
Pan Burmistrz Zdzislaw Kmied zauwazyi, 2e iloSi hydrofomi jest zmniejszana,
dlatego radni powinlf powstrzymai sig od wypowiadania r6Znych sugestii i snucia
r62nych plan6w. Tak jest w przypadku hydroforni na Jeleniach, kolejna likwidowana
bgdzie w Nalgczu.
Odnosz4c sig do tej wlpowiedzi Pan Przewodniczqcy Rady Zbigniew Tymecki
wyrazil zdziwienie ,2e zmodernizowana hydrofornia nie zostala od razu wyposazona
w agregat.
Pan Burmistrz Zdzislaw Kmied rozumiejqc detetminacjg Pana Radnego Pluty,
stwierdzil jednoczednie, 2e wigksz4 hydrofomi4 jest hydrofomia w Dlusku, kt6ra
zabezpiecza trzy miejscowo{ci i w takim razie kt6r4 wybrai.
Pan Radny Cezary Pluta zabierajqc glos, stwierdzil, 2e radny Pan Radny Zbyszek
Slusarski przekazuje informacjg,2e pozwolenie na budowq dla drugiego domu
wielorodzinnego straci wa2noii w tym roku. Zdaniem radnego z takq samq trosk4
nalelaloby podejSi do inwestycji rozbudowy remizy w Wolowych Lasach, kt6ra od
czterech lat nie zostalarozliczona. Tam pozwolenie na budowg na pewno tez wygaslo.
Pan Burmistrz Zdzislaw Kmied stwierdzil, 2e wykonanie tej remizy nie bylo
inicjatl'rvq zabierajqcego glos, a poprzednik6w. Zakoirczenie bylo w listopadzie przed
wyborami. 6 grudnia byl pierwszy odbi6r, na kt6ry nowo wybrana wladza siq nie
zgodzlla. W procesie inwestycyjnym byly nieprawidlowolici. Burmistrz zasugerowat'
2e nale2y je wyjadni6.
Pan Radny Cezary Pluta zauwa2yl,2e nieprawidlowo6ci byly, s4 i bqd4 dop6ki ktoS
tego nie rozwi4rze. Stwierdzil r6\niez, 2e w6wczas, kiedy rozbudowl-wano remizg
w Wolowych Lasach to on nie byl radnym. Pan Bulrrlistrz natomiast byl. Radny
wyrazil r6wnie2 zdziwienie, ze Pan Radny Dariusz Pogorzelski nie jest za
rozwi4zaniem tego problemu piastd?c stanowisko Komendanta Miejsko Gminnego'
Pan Burmistrz Tdzisla,w Kmied wtr4cil, ze do tej pory nie mozna znaleii drewna,

kt6re Nadle6nictwo dalo na rozbudowg tej remizy.
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Po dyskusji Pan Zbigniew Tymecki Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie poddal
pod glosowanie zmiany zaproponowate ptzez Pana Radnego Lecha Zask6rskiego.
Stwierdzil, 2e bgd4 orie glosowane caloSciowo.
W glosowaniu udzial wziglo 15 radnych.
Za
Przeciw

- 10 radnych
- 5 radnych

Wstrzymalo sig - 0 radnych
Wobec powy2szego stwierdzil, Ze poprawki zostaly przyjgte wigkszoSci4 g1os6w.
Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie poddal pod glosowanie caly
projekt uchwaly w sprawie uchwalenia budzetu Miasta i Gminy Czlopa na rok 2015.
Zapodjgciem -
Przeciw

10 radnych
0 radnych

Wstrzymalo sig - 5 radnych
Uchwala Nr Iy 12512015 zostala podjgta wigkszorici4 glos6w i stanowi zalqcznik
Nr 13 do niniejszego protokolu.

5.8. Kolejny projekt uchwaty przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodnicz4cego Rady Miejskiej dotyczy uchwalenia wieloletniej prognozy
finansowej Miasta i Gminy Czlopa na lata 2015-2018,
Poinformowal, 2e projekt uchwaly wraz uzasadnieniem radni otr4'mali wcze(niej.
Nastqpnie Par Pzewodniczqcy Rady Miejskiej przedstawil Uchwalg Nr II.466.2.2014
Skladu Orzekajqcego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 8 grudnia
2014 roku w sprawie opinii o projekcie uchwaly Miasta i Gminy Czlopa na lata 2015-
2018.- opinia pozytywna.
Pan Przewodnicz4cy Zbigniew Tymecki w zwraca sig z p)taniem czy radni chcq
wnie6i jakie6 zmiany b4dz maj4 uwagi do w/w projektu uchwaly.
Pan Radny Cezary Pluta zabierajqc glos stwierdzil, 2e w zwi4zku z rym, 2e zostatry
zmienione wydatki inwestycyjne w budZecie Miasta i Gminy nale2y dokonai zmiany
w zal4czniku nr 2 projektu uchwaly w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy
finansowej Miasta i Gminy Czlopa na lata 2015 - 2018. W zwi4zku z tym
zaproponowal wprowadzenie nastgpuj 4cy ch zmian'.
- 1.3.2.1 pod nazw4 Budowa budynku wielorodzinnego w Czlopie na rok 2015 byla
kwota i00 000,00 zlotych - proponujg - 0 zlotych. Natomiast fla rck 2076 i 2077,
gdzie byly kwoty po 450 000,00 zlotych proponujg zwigkszyi do 500 000,00 zlotych.
- w punkcie 1.3.2.4 w roku 2016 i 2077 zaplanowane kwoty zmniejszyi po 50 000'00
zlotych w kaZdym roku. Takie zmiany maj4 na celu doprowadzenie do sumarycznych
zgodnodci proponowanych zmian.
W zwi4zku ze zmianq w wydatkach maj4tkowych naleZaloby wykre5li6 z punktu
1.3.2.3. ulice: Strzeleck4 i Brzozowq
Pan Przewodnicz4cy Zbigniew Tymecki poddal pod glosowanie projekt uchwaly
wieloletniej prognozy finansowej Miasta i Gminy C zlopa na lara 2015 - 20L8

Zapodjgciem - 10 radnYch
Pruearw - 0 radnych
Wstrzymalo sig - 5 radnych



Uchwala Nr Iy 12612015 zostala podjgta wigkszoSci4 glos6w i stanowi zalqcznik
Nr 14 do niniejszego protokolu.

5.9, Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Pana Zbigniewa Tymeckiego
Przewodniczqcego Rady Miejskiej dotyczy zmian w budZecie Miasta i Gminy Czlopa
na 2015 rok i przekazal glos Pani Skarbnik.
Pani Skarbnik Zofia Wach stwierdzila,2e zmiany omawiane byly na komisji, a
wobec powy2szego pcprosila o zadawanie p1tan.
Wobec braku uwag do przedlo2onego projektu uchwaly Pan Zbigniew Tymecki
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej w Czlopie poddal go pod glosowanie.
W glosowaniu udzial wziglo 15 radnych.
Za podjgciem -
Przeciw
Wstrzymalo siQ -

15 radnych
0 radnych
0 radnych.

Uchwala Nr M2'712015 zostala podjgta jednogloSnie i stanowi zal4cznik Nr 15 do
niniej szego protokolu.
Ad 6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
- nie udzielano - nie wplyngla zadna interpelacja i zapyanie.
Ad 7. Wolne wnioski i informacje.
W tym miejscu Pan Przewodniczqcy Zbigniew Tymecki oddal glos Panu Radnemu
Dariuszowi Pogorzelskiemu.
Radny Dariusz Pogorzelski odnoszqc sig do wczeSniejszej wypowiedzi Pana
Cezarego Pluty dotycz4cej rozbudowy remizy straZackiej w Wolowych Lasach
stwierdzil, 2e nie zaczynal tel budowy, nie kofczyl i nie zamietza rczhcza(,.
Pan Burmistrz Ztlzislaw Kmied zwr6cil sig do obecnych, aby nie rozpowszechniano
infomacji, Ze Bumistrz ma jakie5 sprawy s4dowe.
Pan Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Zbigniew Tymecki poprosil o wyjaSnienie tej
wypowiedzi, a nie uzyskujqc satysfakcjonuj4cej odpowiedzi stwierdzil,2e takie
urypora iedzi nie pou inny miei miejsca.

Pan Radny Lech Zask6rski zwtacai4c sig do Bumistrza poprosil, aby Burmistrz nie
u2ywal jego nazwiska w rozmowach z wyborcami. Stwierdzil, ze zar6wno on sam jak i
2aden radny nie jest od zalalwiania jakiejkolwiek pracy. Burmistrz powinien byi
Burmistrzem wszystkich. Radny odni6sl sig r6wnie2 do jednej z wypowiedzi

Burmistrza, a dotyczqcej kur biegaj4cych po ulicy Kolejowej. Radny stwierdzil, ze
wedlug jego wiedzy po Czlopie biega wiqcej kur, a nie tylko bgd4ce wlasnoSciq
rodziny Lecha Zask6rskiego. A wobec tego zwr6cil siq z planiem co zrobila w tej
sprawie straZ miejska?
Pan Burmistrz Zdzislaw Kmiee sfi,vierdzil,
wiadomo kto glosowal na kogo.

ze w) bory sq demokatyczne i nre

Radny Lech Zask6rski podkre61i1, 2e nie powiedzial kto na kogo
iloSi glos6w uzyskal Pan, jednak wszystkich wyborc6w nale2y

glosowal. Wigkszq
traktowa6 r6wno.

Radny stwierdzil, 2e tez glosowal na obecnego Bumistrza.
Pan iurmistrz Zdzislaw Kmiei raz ieszcze podkreSlil, 2e nie wiadomo, kto na kogo
glosowal. Stwierdzil r6wniez,2e nikomu pracy nie bgdzie zalatwial. Jeili chodzi.o



wypowiedZ Pana Lecha Zask6rskiego, to stwierdzil, 2e zapewne wie o kim m6wil.
Pani ta uzyskala informacjg, 2e uczestniczla juZ w projekcie finansowanym przez
Powiatowy Urz4d Pracy, miala pracg w ZGK, a obecnie nie ma takiej moZliwo6ci,
chyba, 2e pojawi4 sig no\i/e programy, a Powiatowy Urz4d Pracy zakwalifikuje tq
pani4 do kolejnego projektu.

Pan Przewodniczqcy Zbigniew Tymecki zabierq4c glos odni6sl sig do tre6ci
arrykulu, jaki ukazal sig w Pojezierzu Waleckim, stwierdzaj4c,2e odwolywanie sig do
os6b powimo odbl'rvai sig na zasadzie'. Pan Radny, Pani Radna. Kierowca Lisowski,
jak to okredlil Burmistrz jest trochg ujmuj4ce. Zdaniem Pana Przewodnicz4cego Pan
Lisowski jest teZ rolnikiem, ale jako6 jemu sloma z but6w nie wyszla, jak w tej
wypowiedzi w gazecie. Stwierdzil, 2e okreilanie radnych mianem ,,sp6ldzielnia" jest
niewla6ciwe. Zdaniem Przewodnicz4cego radni staraj4 sig odnosii normalnie,
a Bumistrz stara siQ dyskedytowa6 radnych poprzez takie wypowiedzi, jak w gazecie.
Przewodnicz4cy zwracaj1c sig do Burmistrza stwierdzil, ze wymaga sig od niego
pewnej kultury osobistej i we wszelkich wypowiedziach prosi o traktowanie radnych
zgodnie z ich funkcjq.

Zakl6cenie porz1dku przez obecn4 na sali Pani4 Haling Borof.

Pan Burmistrz Zdzislaw Kmied odnoszqc sig do sl6w przewodniczqcego stwierdzil,
ze mamy jedn4 gming i mamy ze sobq wsp6lpracowai w takim duchu bgdzie
podejmowal decyzje. Wskazuj4c na treSi artykulu stwierdzil, 2e clziennikarka zmienila
niekt6re pierwotnie istniej4ce sformulowania. W tekdcie bylo: radny, kierowca.
Poprosil, aby nie wypominano mu braku kultury.

Pan Przewodnicz4cy Zbigniew Tymecki stwierdzil, Ze wywiad byl autoryzowany,
a ta u lpouiedz Bumistrza juz nic n ie zmieni .

Radny Wojciech Lisowski, zabieraj4c glos wyrazil swoje niezadowolenie
z wl.powiedzi Burmistrza na jego temat w gazecie. Stwierdzil, ze caly czas staxa siQ
odnosii z szacunkiem do Pana Burmistrz4 Pani Skarbnik.

Pan Burmistrz Zrlzis|ow Kmied potwierdzil, ze tak jest podczas obrad komisji, ale

inne wypowiedzi s4 w autobusie.

Radny Wojciech Lisowski, zwracaj4c sig do Pana Burmistrza Zdzislawa Kmiei

stwierdzil, ze Burmistrz chyba nie wie o czym m6wi i poprosil o wyja6nienie
poprzedniej wypowiedzi.

Pan Burmistrz Zdzislaw Kmie6, zwncaj1c si9 do radnego Lisowskiego stwierdzil, 2e
jego wypowiedzi poza komisjami s4 calkiem inne.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pan Zbigniew Tymecki poprosil o zakoiczenie tej

dy'k usj i.



/-\

Radny Cezary Pluta zwr6cil sig z wnioskiem, aby protokoty z sesji i obrad komisji
byly zamieszczane w Biuletynie Infonnacji Publicznej. S4 odpowiednie zapisy
w nas4/m statucie i nalezy je wdrozyi w \cie. Co do protokolu z posiedzeri komisji,
w kt6rym dostrzeZono blgdy stwierdzil,2e znalazly sig one tam omylkowo.

Wyrniana zdan pomigdzy Przewodnicz4qm Rady Miejskiej Panem Zbigniewem
Tymeckim, a Paniq Halin4 Borori.

Ad 8. Zakofczenie obrad sesji.

W ryiezku z wyczerpaniem porz4dku &iennego posiedzenia Przewodniczqcy Rady
Miejskiej w Czlopie Pan Zbigniew Tymecki zamknqtr obrady.
Zakoficzenie obrad eodz.16ao


